
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО

ПРОТОКОЛ

№8
ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО, ПРОВЕДЕНО НА 23 АПРИЛ 

2024 ГОДИНА ОТ 14.00 ЧАСА В ЗАСЕДАТЕЛНАТА ЗАЛА НА ОБЩИНА СЕВЛИЕВО

Днес, 23 АПРИЛ 2024 год. от 14.00 часа в зала 300 на община Севлиево се проведе 
заседание на Общинския съвет - Севлиево. На заседанието присъстваха 27 общински съветника.

Отсъстват: Илияна Дянкова Николова - Иванова
Мехмед Мустафов Мехмедов

Присъстваха:
1. д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево
2. Калина Георгиева - зам.кмет на община Севлиево
3. Невена Тодорова - зам.кмет на община Севлиево
4. Красимира Йорданова - зам.кмет на община Севлиево
5. Ердоан Узунов - зам.кмет на община Севлиево
6. Румяна Дъчева - секретар на община Севлиево

В залата присъстваха общински служители и представители на медиите.

Заседанието бе открито и ръководено от д-р Явор Памукчиев - Председател на Общинския 
съвет - Севлиево.

ПИТАНИЯ КЪМ КМЕТА НА ОБЩИНАТА:

ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ - общински съветници от ДПС, Председател на ПК 
„Сигурност, обществен ред и организация на движението” - Премахване на незаконните 
постройки в град Севлиево

1. Какво се предвижда след премахването на незаконните постройки?
2. Как ще се разреши проблема с паркоместата?
3. По какъв начин ще се подобри облика на тези места?
4. До къде ще стигне обхвата по премахването на незаконните постройки?

/Питанието и отговора са приложени към протокола/

ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ - общински съветник от групата „Продължаваме промяната- 
Демократична България” - питането е във връзка с разположените нови контейнери НОРД за 
сметосъбиране

1. Кой определя схемата за разположението на контейнерите за смет?
2. Съобразени ли са местата им с размерите на контейнерите и изискванията на ЗУТ за 

ширина на уличното платно и тротоарите?
3. Съгласувани ли са локациите на контейнерите с органите на пътна полиция?
4. Какви мерки ще предприемете за недопускане на ПТП?

/Предвид искането на г-н Тонев, отговорът на питанието е предоставен и в писмен вид на 
хартиен носител. Питанието и отговора са приложени към протокола/
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ОБСЪЖДАНЕ НА ДНЕВНИЯ РЕД:

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

Като вносител от името на ПК „Здравеопазване и социални дейности“ предлагам към 
дневния ред като т.2.1. да се включи нашето предложение относно: Одобрени кандидати за 
финансово подпомагане на изследвания и процедури свързани с асистирана репродукция на 
семейства и лица с репродуктивни проблеми, живеещи на семейни начала. Тази точка 
постъпи малко по-късно при Вас. Смятам, че всички сте се запознали с нея и тази точка трябва да 
влезе в дневния ред. Моля да я гласуваме.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Тази точка беше разгледана и на Председателския съвет и всички знаеха от присъстващите 

там, че ще бъде предложена.

Тъй като не се направиха други предложения по дневния ред, Председателят на Общинския 
съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват по процедура за прекратяване 
на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложението на д-р Сюзан Садъкова-Томева - като т.2.1. в дневния ред да влезе 
предложение относно: Одобрени кандидати за финансово подпомагане на изследвания и 
процедури свързани с асистирана репродукция на семейства и лица с репродуктивни 
проблеми, живеещи на семейни начала

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложения дневен ред с приетото допълнение.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет прие следния

ДНЕВЕН РЕД:

1. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ КМЕТА НА ОБЩИНАТА
1.1. Изменение на Наредба за определяне размера на местните данъци на територията на 

община Севлиево, приета с Решение № 043/26.02.2008 г. на Общински съвет - 
Севлиево

1.2. Поемане на краткосрочен общински дълг
1.3. Създаване на постоянно действаща комисия за разглеждане на постъпили заявления 

и отпускане на финансови помощи с цел подпомагане лечението на граждани от 
община Севлиево

1.4. Определяне на индивидуалните основни месечни работни заплати на кметовете на 
кметства в Община Севлиево, считано от 01.04.2024 г.

1.5. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Даване на съгласие за продажба на новообразувани имоти в селищно 
образувание Хоталич, местност „Крушевски баир“, община Севлиево. Одобряване на 
пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба на имотите

1.6. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и даване на съгласие за продажба на земеделски земи - частна общинска 
собственост в с.Градница, община Севлиево. Одобряване на пазарна оценка и 
определяне на пазарна цена за продажба на имотите
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1.7. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Продажба на УПИ УП-693, кв.55 по плана на с.Сенник, община Севлиево. 
Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба на имотите

1.8. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Продажба на незастроен урегулиран поземлен имот Х-общ., кв.54 в с.Сенник, 
община Севлиево. Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за 
продажба

1.9. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и даване съгласие за прекратяване на съсобственост в имоти, находящи се в 
с.Боазът, община Севлиево

1.10. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Откриване процедура за избор на оператор на язовирна стена за възлагане 
стопанисването, поддръжката и експлоатацията на язовири - общинска собственост в 
с.Ряховците, община Севлиево, чрез предоставянето им под наем. Одобряване на 
пазарна оценка и определяне на наемна цена за имотите

1.11. Определяне начина на гласуване в Общо събрание на съдружниците на „Регионално 
депо за отпадъци - Севлиево“ ООД

1.12. Приемане на отчети за осъществените дейности и за изразходената държавна 
субсидия през 2023 година от читалищата на територията на община Севлиево

1.13. Изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево (ОУПО) за промяна в 
устройствения статут на ПИ 65927.29.50, 65927.29.62 и 65927.29.61 по КККР на 
гр.Севлиево и създаване на устройствена зона („Пп“) - „Предимно производствена 
устройствена зона“, успоредно с разрешение за допускане на Подробен устройствен 
план /ПУП/ - план за застрояване /ПЗ/ за същите имоти, заедно с Парцеларни планове 
/ПП/ за трасета на довеждащи проводи на техническата инфраструктура при 
необходимост

1.14. Одобряване на Подробен устройствен план - Парцеларен план и План-схема за трасе 
на ново ел.захранване на Станция за катодна защита - Вършец, землище с.Малки 
Вършец, община Севлиево

1.15. Одобряване Подробен устройствен план - Парцеларен план (ПУП-ПП) за обект: 
Подземна телекомуникационна мрежа на „А1 България“ ЕАД до ПИ 56037.45.49 в 
землището на с.Петко Славейков, община Севлиево, изработен на основание чл.110, 
ал.1, т.5 от ЗУТ

1.16. Разрешение за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за 
застрояване /ПЗ/, ПУП - /ПП/ - парцеларни планове за трасета на довеждащи проводи 
и одобряване на задание за поземлен имот 63673.26.4 местност „Дьордюка“ по КККР 
на землище с.Ряховците

1.17. Разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен план — парцеларен 
план /ПУП-ПП/ за трасе на подземен кабел 20 кУ, свързващ МКРУ в ПИ 
65927.501.3525 с одобрено трасе на подземен кабел 20 кУ за присъединяване на 
обект: „ФОТОВОЛТАИЧНА ЕЛЕКТРИЧЕСКА ЦЕНТРАЛА“ в ПИ с идентификатор 
65927.501.3465 по КККР на гр.Севлиево

Докладва: д-р Иван Иванов

2. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ ПОСТОЯННИ КОМИСИИ И ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ

2.1. Одобрени кандидати за финансово подпомагане на изследвания и процедури свързани с 
асистирана репродукция на семейства и лица с репродуктивни проблеми, живеещи на 
семейни начала

Докладва: д-р Сюзан Садъкова-Томева - 
Председател на ПК „Здравеопазване и социални дейности“
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ПО ТОЧКА 1.1.

ЮСЕИН ВЕЙСЕЛОВ - общински съветник от ДПС, Председател на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението”

В качествното си на председател на ПК „Сигурност, обществен ред и организация на 
движението“ и като член ан ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ тази тема беше 
коментирана и в двете комисии. Предполагам, че всички общински съветници са запознати за какво 
става въпрос. И от двете комисии единодушно беше подкрепено така направеното изментение по 
тази точка.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват по процедура за прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД. ” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

РЕШЕНИЕ №140
На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

във връзка с чл. 1, ал. 2 от Закона за местните данъци и такси и чл. 3, ал. 1 от Наредба за определяне 
размера на местните данъци на територията на община Севлиево, Общински съвет - Севлиево:
1. ИЗМЕНЯ частично чл. 48, ал. 1, т. 1 от Наредбата за определяне размера на местните данъци 
на територията на община Севлиево, както следва: „ оборотът на лицето за предходната година не 
превишава 100 000лв., и“
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2. ИЗМЕНЯ частично чл. 49, ал. 1 и ал. 2 от Наредбата за определяне размера на местните 
данъци на територията на община Севлиево, както следва: „(1) Когато в рамките на 12 
последователни месеца едно физическо лице е прекратило патентна дейност и/или е образувало 
ново предприятие, което извършва патентна дейност, и сумарният оборот на двете предприятия 
е повече от 100 000 лв. за 12 последователни месеца, за новообразуваното предприятие не се 
прилага чл. 48. В този случай за текущата данъчна година новообразуваното предприятие се 
облага по общия ред на Закона за данъците върху доходите на физическите лица.

(2) Когато в рамките на текущата данъчна година оборотът на лицето превиши 100 000 
лв. или лицето се регистрира по Закона за данък върху добавената стойност, то се облага по 
общия ред на Закона за данъците върху доходите на физическите лица.
3. СЪЗДАВА в чл. 54 от Наредбата за определяне размера на местните данъци на територията 
на община Севлиево, нова ал. 4 както следва:

„ (4) Извън случаите по ал. 1 и 2 данъчната декларация се подава в Столичната община. “

ПРИЛОЖЕНИЯ:
1. Справка за отразяване на постъпилите предложения от проведеното обществено 

обсъждане на проект за изменение на Наредба за определяне размера на местните данъци на 
територията на община Севлиево, приета с Решение № 043/26.02.2008 г. на Общински съвет - 
Севлиево.

2. Предложение за изменение на Наредба за определяне размера на местните данъци на 
територията на община Севлиево, приета с Решение № 043/26.02.2008 г. на Общински съвет - 
Севлиево, публикувано на дата 29.02.2024г. за обществени консултации.

3. Мотиви за изменение на Наредба за определяне размера на местните данъци на 
територията на община Севлиево;

4. Частична предварителна оценка на въздействието на Наредба за определяне размера 
на местните данъци на територията на община Севлиево, приета с Решение № 043/26.02.2008 г. на 
Общински съвет - Севлиево;

5. Проект на Наредба за определяне размера на местните данъци на територията на 
община Севлиево, заедно с предложенията за изменение.

ПО ТОЧКА 1.2.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Това предложение беше обстойно разгледано в ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ 
и считаме, че така, както и друг път Общината е ползвала такъв дълг и е решавала много от 
проблемите по предварителното р азплащане в различни проекти и дейности. Това е един добър 
вариант и го подкрепямве единодушно.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
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„ЗА” - 27

ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 141

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 13, чл. 17 и чл. 19 от Закона за общинския дълг. Общински съвет - Севлиево 
дава съгласие:

1. Община Севлиево да сключи договор за краткосрочен кредит, при следните основни 
параметри:

• Максимален размер на дълга - до 1 600 000 лв. (един милион и шестстотин хиляди лева);

• Валута на дълга - лева;

• Вид на дълга - овърдрафт;

• Цел на кредита - обезпечаване на разходите по проекти и програми и недопускане на 
просрочени задължения към доставчици;

• Начин на усвояване-текущо, без предоставяне на разходооправдателни документи;

• Условия за погасяване:

Срок на погасяване - до 12 месеца, считано от датата на подписване на договора за кредит, с 
възможност за предсрочно погасяване изцяло или на части, без такса за предсрочно погасяване;

Източници за погасяване на главницата - чрез постъпления по бюджетната сметка на общината и 
при възстановяване на временните безлихвени заеми по програми и проекти

Годишен лихвен процент - плаващ лихвен процент, формиран от сбора на ОЛП на БНБ плюс 
максимална надбавка до 2% годишно;

• Такса за разглеждане - без такса;

• Такса за управление - до 1% годишно върху размера на отпуснатия кредит;

• Такса ангажимент - без такса;
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• Такса за предсрочно погасяване - без такса;

• Начин на обезпечение на кредита - залог върху настоящи и бъдещи парични вземания, 
представляващи настоящи и бъдещи приходи на община Севлиево, по чл. 45, ал. 1, т. 1, букви от 
„а“ до „ж“ от Закон за публичните финанси и бюджетните взаимоотношения на община Севлиево 
по чл. 52, ал. 1 т. 1, буква „б“ от Закона за публичните финанси, постъпващи по банкова сметка, 
вземанията за наличностите по която, настоящи и бъдещи, също са обект на особен залог.

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Севлиево да стартира процедура за избор на 
финансова или кредитна институция, съгласно приета такава, а именно: Процедура за избор на 
финансова или кредитна институция, или финансов посредник, приета с Решение № 205 от 
21.11.2017 г. на Общински съвет - Севлиево, в съответствие с принципите на публичност и 
прозрачност; свободна и честна конкуренция; равнопоставеност на всички кандидати; постигане на 
икономически най-изгодно решение за местната общност.

ПО ТОЧКА 1.3.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

На предходно заседание на ОбС ние приехме Правилник за организация на работа на 
общински солидарен фонд за подпомагане лечението на граждани от община Севлиево. Със 
сегашното предложение е необходимо да създадем комисия, която има за цел да разглежда 
постъпилите заявления, да отправя предложения до Кмета на Общината за отпускане на финансови 
средства от фонда или пък да прави отказ на неотговарящи на изискванията заявители. В този 
Правилник е включено да има 5-членна комисия в състава на която могат да участват общински 
съветници, служители на общинската администрация, представители на НПО, медици и други лица, 
избрани от ОбС-Севлиево. При необходимост в работата на комисията могат да имат съвещателен 
глас и други тесни специалисти, които са необходими. Вие сте се запознали и със съответното 
решение. Като председател на тази 5-членна комисия от ОбС е предложена д-р Илияна Дянкова 
Николова-Иванова, за секретар - Димитрина Цветкова - мл. експерт "Здравеопазване" към Община 
Севлиево и членове: Маргарита Балджиева - главен експерт "Социални дейности" в Община 
Севлиево; Адриана Колева - главен експерт "Счетоводство" в Община Севлиево; Полина Момнева 
- юрисконсулт в дирекция "Административно и информационно обслужване" в Община Севлиево. 
ПК „здравеопазване и социални дейности“ след като разгледа това предложение го одобри и 
единодушно гласува. Предлагам Ви и Вие да приемете това решение.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

В нашата комисия също беше разгледано това предложение. Считаме, че екипа, който ни се 
предлага да бъде включен в тази комисия са хора с име, коректност в поведението и подкрепяме 
изцяло това предложение за решение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 27

ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 142

На основание чл.21, ал.1, т,1 от Закона за местно самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл.З, ал.1 от Правилника за организация на работа на общински 
солидарен фонд за подпомагане лечението на граждани от община Севлиево, Общински 
съвет - Севлиево избира комисия за разглеждане на постъпили заявления и отпускане на 
финансови помощи с цел подпомагане лечението на граждани от община Севлиево в състав:

Председател: д-р Илияна Дянкова Николова - Иванова, общински съветник, член на 
ПК "Здравеопазване и социални дейности" към Общински съвет - Севлиево;

Секретар: Димитрина Цветкова - мл. експерт "Здравеопазване" към Община Севлиево;

Членове: Маргарита Балджиева - главен експерт "Социални дейности" в Община
Севлиево;

Адриана Колева - главен експерт "Счетоводство" в Община Севлиево;

Полина Момнева - юрисконсулт в дирекция "Административно и 
информационно обслужване" в Община Севлиево.

ПО ТОЧКА 1.4.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Отново ще изразя становището на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“. 
Разгледахме предложените© на Кмета на Общината. Считаме, че коректно се увеличават заплатите 
на различните групи кметове според броя на населението, което се обслужва и подкрепяме 
единодушно това предложение.
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ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

Ние от групата на ДПС винаги сме апелирали за по-високи възнаграждения на кметовете на 
населени места, защото тяхната отговорност и работа не е никак малко. Една от големите мотивации 
за работа е възнаграждението. Така, че ние от ДПС ще подкрепим така направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 26

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 143

На основание чл. 21, ал. 1, т. 5 и чл. 38, ал. 7 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 5, ал. 16 от ПМС № 67 за заплатите в бюджетните организации и дейности, чл. 
125, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация в община Севлиево, Общинският съвет - 
Севлиево:
1. Определя основно трудово възнаграждение на кметовете на кметства, считано от 01.04.2024 г., 

както следва:
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1.1. Кметове на кметства с население от 100 до 300 души -1100 лв.:
Кмет на кметство Агатово
Кмет на кметство Бериево
Кмет на кметство Богатово
Кмет на кметство Буря
Кмет на кметство Кръвеник
Кмет на кметство Ловнидол
Кмет на кметство Малки Вършец
Кмет на кметство Стоките
Кмет на кметство Столът
Кмет на кметство Хирево

1.2. Кметове на кметства с население от 300 до 700 души - 1320 лв.:
Кмет на кметство Горна Росица
Кмет на кметство Дамяново
Кмет на кметство Добромирка
Кмет на кметство Кормянско
Кмет на кметство Крамолин
Кмет на кметство Крушево
Кмет на кметство Сенник

1.3. Кметове на кметства с население над 700 души - 1430 лв.:
Кмет на кметство Батошево
Кмет на кметство Градница
Кмет на кметство Душево
Кмет на кметство Петко Славейков
Кмет на кметство Ряховците
Кмет на кметство Шумата

2. Към основните месечни възнаграждения, определени в т,1, се начисляват допълнителни 
месечни възнаграждения за трудов стаж и професионален опит - 1% за всяка прослужена 
година.
3. От начислените възнаграждения по т. 1 се правят удръжки за сметка на осигурените лица 
за осигурителни вноски по Кодекса за социално осигуряване, Закона за здравно осигуряване, за 
данък съгласно Закона за данъците върху доходите на физическите лица, както и за други 
удръжки, определени със закон.

ПО ТОЧКА 1.5.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

На свое редовно заседание ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа предложението за 
продажба чрез публичен търг с явно наддаване на 3 недвижими имота -частна общинска 
собственост по плана на новообразуваните имоти на СО „Хоталич“, местност „Крушевски баир“. 
Като съответно трите имота са: първият с площ 1 214.7 кв. м и начална цена в размер на 6 310 лв. 
без ДДС; вторият имот е с площ 499.3 кв. м и начална цена в размер на 3 660 лв. без ДДС и 
последният с площ 65 7.6 кв. м и начална цена в размер на 4 820 лв. без ДДС. Комисията подкрепя 
предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма
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д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 25

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ПРОТИВ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- 1 „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 144

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинската собственост през 2024 г. и 
дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на недвижими имоти - частна 
общинска собственост, представляващи:

- Новообразуван имот № 562.305 с площ 1 214.7 кв. м, актуван с АЧОС № 7585/11.07.2022 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на област Габрово.

- Новообразуван имот № 554.290 с площ 499.3 кв. м, актуван с АЧОС № 7814/01.04.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на област Габрово.

- Новообразуван имот № 554.291 с площ 657.6 кв. м, актуван с АЧОС № 7815/01.04.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на област Габрово.

2. Одобрява изготвената от независим оценител оценка на имотите, описани в т. 1, както 
следва:
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- Новообразуван имот № 562.305 с площ 1 214.7 кв. м, актуван с АЧОС № 7585/11.07.2022 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на област Габрово , в размер на 6 
310 лв. /шест хиляди триста и десет лева/без ДДС.

- Новообразуван имот № 554.290 с площ 499.3 кв. м, актуван с АЧОС № 7814/01.04.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на област Габрово, в размер на 3 660 
лв. /три хиляди шестстотин и шестдесет лева/ без ДДС.

- Новообразуван имот № 554.291 с площ 657.6 кв. м, актуван с АЧОС № 7815/01.04.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на област Габрово, в размер на 4 820 
лв. /четири хиляди осемстотин и двадесет лева/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имотите както следва:
- Новообразуван имот № 562.305 с площ 1 214.7 кв. м, актуван с АЧОС № 7585/11.07.2022 г. по 

плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на област Габрово , в размер на 6 
310 лв. /шест хиляди триста и десет лева/без ДДС.

- Новообразуван имот № 554.290 с площ 499.3 кв. м, актуван с АЧОС № 7814/01.04.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на област Габрово, в размер на 3 660 
лв. /три хиляди шестстотин и шестдесет лева/ без ДДС.

- Новообразуван имот№ 554.291 с площ 657.6 кв. м, актуван с АЧОС № 7815/01.04.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на област Габрово, в размер на 4 820 
лв. /четири хиляди осемстотин и двадесет лева/без ДДС.

4. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имотите, с начална тръжна цена - определена в т. 3 пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.6.

МИТЬО МИТЕВ - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Земеделие и гори”
Точка 1.6. беше разгледана от ПК „Земеделие и гори“. Знаете за ккаво става въпрос - за 

продажба на имоти в с.Градница. Предлагаме да подкрепим предложението.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също разгледа предложението по т.1.6. Аз в тази връзка 
ще кажа само, че тука са два имота, представляващи нива, У-а категория с площ от 4108 кв.м за 
първия и начална цена в размер на 2980 лв. без ДДС и вторият с площ от 3180 кв.м и начална цена в 
размер на 2300 лв. без ДДС. Становището на ПК „Общинска собственост и ТСУ“ е положително.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 25

ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 145

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинската собственост през 2024 г., 
и дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на земеделски земи - частна 
общинска собственост, както следва :

- поземлен имот с идентификатор 17587.186.4 по кадастралната карта на с. Градница, 
представляващ нива, пета категория, с площ 4 108 кв.м, съгласно АЧОС № 7829/10.04.2024 г.

- поземлен имот с идентификатор 17587.186.15 по кадастралната карта на с. Градница, 
представляващ нива, пета категория, с площ 3 170 кв.м, съгласно АЧОС № 7830/10.04.2024 г.

2. Одобрява изготвените от независим оценител оценки на имотите, както следва:
- за поземлен имот с идентификатор 17587.186.4 - 2 980 лв. /две хиляди деветстотин и осемдесет 
лева/ без ДДС.
- за поземлен имот с идентификатор 17587.186.15 - 2 300 лв. / две хиляди и триста лева/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имотите, както следва:
- за поземлен имот с идентификатор 17587.186.4 - 2 980 лв. /две хиляди деветстотин и осемдесет 
лева/ без ДДС.
- за поземлен имот с идентификатор 17587.186.15 - 2 300 лв. / две хиляди и триста лева/ без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописаните недвижими имоти 
да се ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и 
техническата инфраструктура на територията на с. Градница, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имотите, с начална тръжна цена - определената в т. 3 пазарна цена.
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ПО ТОЧКА 1.7.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.7. е за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на имот частна 
общинска собственост, представляващ незастроен УПИ в с.Сенник. Площта на имота е 1057 кв.м и 
стойността за имота е в размер на 7570 лв. без ДДС. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ подкрепя 
предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма ВЪЗД.”- няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 146

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинската собственост през 2024 г. и 
дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на имот, частна общинска
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собственост, представляващ незастроен УПИ УП-693, кв. 55, находящ се в с. Сенник, община 
Севлиево, съгласно АЧОС № 7350/30.08.2021 г., с площ 1 057 кв. м.

2. Одобрява изготвената от независим оценител оценка на имота, описан в т.1 на стойност 7 
570 лв. /седем хиляди петстотин и седемдесет лева/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер на 7570 лв. /седем хиляди петстотин и 
седемдесет лева/ без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да се 
ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и техническата 
инфраструктура на територията на с. Сенник, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имота, с начална тръжна цена - определена в т.З пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.8.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.8. е сходно с предложението по т.1.7., тъй като имотите са съседни. 
Тук също става въпрос за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на имот представляващ 
незастроен УПИ с площ 788 кв.м и стойност в размер на 5230 лв. без ДДС. Също комисията 
подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
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„ЗА” - 27

ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 147

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинския съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. и 
дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на незастроен урегулиран поземлен 
имот Х-общ., кв. 54 по плана на с. Сенник, община Севлиево, одобрен със Заповед № 655 от 1992 г. с 
площ 788 кв. м, актуван с АЧОС № 777/05.11.2001 г.

2. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимия имот, на стойност 
5 230.00 лева /пет хиляди двеста и тридесет/ лева без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер 5 230.00 лева /пет хиляди двеста и тридесет/ 
лева без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да 
се ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и 
техническата инфраструктура на територията на с. Сенник, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичен търг с явно 
наддаване за продажба на имота, с начална тръжна цена - определена в т. 3 пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.9.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.9. е за прекратяване на съсобственост на имоти, находящи се в 
с.Боазът. Комисията разгледа и единодушно подкрепи предложението по т.1.9.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 27

МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 148

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 36, ал. 1, т. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, чл. 
43, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска 
собственост, Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. и 
дава съгласие за прекратяване на съсобственост чрез делба между Община Севлиево от една страна 
и К. П. И. и Г. П. Г. от друга, като К. П. И. и Г. П. Г. получават в дял и стават собственици на реална 
част, представляваща проектен имот с идентификатор 04474.549.216 с площ 44 /четиридесет и 
четири/ кв.м, трайно предназначение на територията: урбанизирана, начин на трайно ползване: за 
второстепенна улица, реална част от поземлен имот /улица без планоснимачен номер/, 
представляваща придаваема част към УПИ Ш-63, /три римско тире шестдесет и три/, кв.10 /десет/, 
общинска собственост съгласно АЧОС № 7832/11.04.2024 г., с пазарна оценка, изготвена от 
независим оценител в размер на 230.00 /двеста и тридесет/ лева без ДДС, а Община Севлиево 
получава в дял и става собственик на реална част, представляваща проектен имот с идентификатор 
04474.549.218 с площ 1 /един/ кв.м, трайно предназначение на територията: урбанизирана, начин на 
трайно ползване: ниско застрояване /до 10т/, представлява собственост на К. П. И. и Г. П. Г., 
съгласно Нотариален акт за продажба на идеална част от недвижим имот, вписан под № 81 том 8 , 
вх. р. № 4172/12.11.2009 г. в Служба по вписванията - Севлиево и Нотариален акт за собственост на 
основание чл. 483, ал. 2 от ГПК - по наследство и давностно владение, вписан под № 188 том I, вх. р. 
№ 288/16.02.2007 г. в Служба по вписванията - Севлиево, с пазарна оценка, изготвена от независим 
оценител в размер на 5.00 /не»1/лева без ДДС. К. П. И. и Г. П. Г. са заявили, че нямат претенции за 
изплащане на разликата в пазарните цени в размер на 225 /двеста двадесет и пет/ лева.

2. Възлага на Кмета на Община Севлиево да сключи договора за делба на гореописаните 
имоти с К. П. И. и Г. П. Г., и да извърши всички последващи законови действия. Таксите по издаване 
и вписване на договора са за сметка на заявителите.

ПО ТОЧКА 1.10.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т. 1.10. е за отдаване под наем чрез публичен търг с явно наддаване за 
срок от 10 години на два язовира - първият с площ 8945 кв.ми годишен наем в размер на 840 лв. без
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ДДС; вторият язовир с площ от 15851 кв.м и годишен наем в размер на 1560 лв. без ДДС. И двата 
язовира се намират в землището на с.Ряховците. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също 
единодушно подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 149

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с § 12, т. 2 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 
изменение и допълнение на Закона за водите (ДВ, бр. 103 от 2013 г., изм. и доп., бр. 58 от 2015 г.) , 
чл. 8, ал. 9 и чл. 14, ал. 7 и ал. 8 от Закона за общинската собственост, Общинският съвет - 
Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. и 
дава съгласие да се открие процедура за избор на оператор на язовирна стена за възлагане 
стопанисването, поддръжката и експлоатацията на язовир - публична общинска собственост, 
представляващ имот с идентификатор 63673.33.254, с трайно предназначение на територията: 
територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: язовир, с площ 8 945 кв. м, по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Ряховците, община Севлиево, одобрени със
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Заповед РД-18-762 от 24.11.2017 г., идентичен с имот № 000097, актуван с АПОС № 
3948/07.03.2012 г., чрез публичен търг с явно наддаване за отдаване под наем за \0 /десет/години.

1.1 Одобрява изготвената от независим оценител оценка за годишен наем на имота, описан в т.
1 в размер на 840.00 лева /осемстотин и четиридесет/ лева без ДДС.

1.2 Определя годишна наемна цена в размер на 840.00 лева /осемстотин и четиридесет/ лева 
без ДДС.

2. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. и 
дава съгласие да се открие процедура за избор на оператор на язовирна стена за възлагане 
стопанисването, поддръжката и експлоатацията на язовир - публична общинска собственост, 
представляващ имот с идентификатор 63673.33.255, с трайно предназначение на територията: 
територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: язовир, с площ 15 851 кв. м, по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Ряховците, община Севлиево, одобрени със 
Заповед РД-18-762 от 24.11.2017 г., идентичен с имот № 000096, актуван с АПОС № 
3947/07.03.2012 г., чрез публичен търг с явно наддаване за отдаване под наем за 10 /десет/години.

2.1 Одобрява изготвената от независим оценител оценка за годишен наем на имота, описан в т.
2 в размер на 1 560.00 лева /хиляда петстотин и шестдесет/лева без ДДС.

2.2 Определя годишна наемна цена в размер на 1 560.00 лева /хиляда петстотин и 
шестдесет / лева без ДДС.

3. Определя 30 на сто от постъпленията от наеми на гореописаните недвижими имоти - 
общинска собственост, да се използват за изпълнение на дейности от местно значение на 
територията на с. Ряховците, община Севлиево.

4. Възлага на Кмета на община Севлиево да извърши необходимите действия по откриване 
на процедура за избор на оператор на язовирна стена за възлагане стопанисването, поддръжката и 
експлоатацията на язовира, чрез отдаването му под наем съгласно описаната в т. 1.2 и т. 2.2 
годишна наемна цена и да сключи договор със спечелилия търга участник.

ПО ТОЧКА 1.11.

АТАНАС АТАНАСОВ - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Екология и 
рационално използване на природните ресурси”

ПК „Екология и рационално използване на природните ресурси“ разгледа Определяне 
начина на гласуване в Общо събрание на съдружниците на „Регионално депо за отпадъци - 
Севлиево“ ООД и подкрепя така направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ВЪЗД.СЕ”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 26

СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД”- 1

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 150

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с Наредба за реда за учредяване и упражняване правата на общината в 
публични предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала, гражданските 
дружества по Закона за задълженията и договорите и сдружения по Закона за юридическите лица с 
нестопанска цел, Общинският съвет - Севлиево упълномощава д-р Иван Тодоров Иванов - кмет на 
Община Севлиево, да гласува от името на съдружника - Община Севлиево в Общото събрание на 
съдружниците на „Регионално депо за отпадъци - Севлиево“ ООД, което ще се проведе на 14.05.2024 
г., при приемането на предложението за решение по точките от дневния ред, както следва:

По т. 1 от дневния ред: Приемане на Годишния финансов отчет на „Регионално депо за 
отпадъци - Севлиево“ ООД, ведно с всички приложения към него за 2023 г.

Проект на решение: ОС приема Годишния финансов отчет на „Регионално депо за отпадъци - 
Севлиево“ ООД, ведно с всички приложения към него за 2023 г. - „ЗА“.

По т. 2 от дневния ред: Разни. По тази точка съдружниците могат да внесат предложения, 
които да бъдат разгледани и приети на заседанието.

При наличие на предложения, които да бъдат разгледани на заседанието, упълномощеният 
представител на Община Севлиево да гласува по своя преценка, освен в случаите, когато 
компетентния за взимане на решение орган е Общинския съвет вследствие разпоредбите на 
Наредбата за реда за учредяване и упражняване правата на общината в публични предприятия и 
търговски дружества с общинско участие в капитала, гражданските дружества по Закона за 
задълженията и договорите и сдружения по Закона за юридическите лица с нестопанска цел.

Приложение: Покана за свикване на Общо събрание наш рег. № ДД-4-В-03.21/10.04.2024 г. в 
Община Севлиево.

ПО ТОЧКА 1.12.

СОНЯ ГЪРКОВА - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Председател на ПК 
„Образование, култура и вероизповедания”

На наше редовно заседание ние много внимателно разгледахме отчетите, които са дали 27-те 
читалища на територията на нашата община и излязохме със следното решение. Приемаме ги във 
вида в който те са предоставени, но имаме едно предложение: с цел по-голяма прозрачност за
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бъдещо отчитане това да не бъде в рамките на 1 година, а да става на 3 месеца, като бъде придружен 
този отчет със снимков или видео материал, за да може точно да се информира, както ние, така и 
обществеността за дейността, която се работи в тези читалища. Така на хартия, да, всичко е много 
точно, много лъскаво бих казала, но не сме сигурни дали в действителност е така. Затова нашето 
предложение е това, ако го подкрепите на 3 месеца да бъде отчитана дейността на читалищата със 
снимков или видео материал.

ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА - общински съветник от ДПС
Ние групата от ДПС изказваме нашата гражданска позиция относно: Години наред 

съществува практика да се финансират читалища в които не се извършва никаква дейност. От 
представените отчети стават видими няколко неща. Първо - Липса на ясна и конкретна отчетност; 
Второ - Календарният план ан мероприятията. Погледнато формално, всичко е нормално, но 
погледнато нормално, всичко е формално. Има читалища, които наистина са предложили и са 
представили много добър, много подробен отчет, за което им благодарим. Но останалите читалища 
са прихванали всички възможни религиозни, официални, национални празници и са индикирали, че 
по време на тези празници кипи трескава дейност, което според нас не е така. Защо? Разходихме се 
из няколко села от общината, срещнахме се и разговаряхме с местни жители, които твърдяха, че в 
дадените села не е имало културни мероприятия, организирани от тези читалища. Пролемът обаче е 
в Закона за народните читалища и липсата на контрол върху функционирането им. Този закон им 
дава възможност да превърнат свободата си, свободната си дейност в слободия. Липсата на ясна и 
конкретна отчетност и на финансов контрол води до изкривяване на смисъла от съществуването на 
тези читалища. Пред мен са два отчета на произволен принцип, всичките съм ги разгледала, хванах 
два, няма да спомена селата, и какво виждам. В графа „заплати“ на първото читалище е посочено 
7886.33 лв., а в графа „социални осигуровки“ забележете 4293.94 лв. Второто читалище в графа 
„заплати“ 16155 лв., сумата е два пъти повече от заплатите на първото читалище, а в графа 
„социални осигуровки“ само 2131 лв. Тук пък сумата е 2 пъти по-малка от сумата на първото. 
Странно. Не съм счетоводител, но в мен лично тези цифри будят някаква съмнителност. Няма 
прозрачност. Колеги, наложителен е периодичен контрол и проверки на дейността на читалищата, 
каква документация водят за разходването на предоставената субсидия и за своята дейност. С оглед 
на всичко това не е нормално и не е резонно за пореден път Общински съвет - Севлиево да одобри 
такава отчетност, писана на принципа „сору-рав^е”.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ВЪЗД.СЕ”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
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ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ВЪЗД.СЕ”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ВЪЗД.СЕ”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ЗА” - 23 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- 4

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 151

На основание чл.21 ал.1 т. 12 от ЗМСМА и във връзка с чл. 26а от Закона за народните 
читалища, Общинският съвет - Севлиево приема отчетите за осъществените дейности и за 
изразходената държавна субсидия през 2023 година, на следните читалища:

1. НЧ „Развитие - 1870” - град Севлиево
2. НЧ „Образование - 1900” - село Агатово
3. НЧ „Помощ - 1881” - село Батошево
4. НЧ „Свободна мисъл - 1907” - село Бериево
5. НЧ „Отец Паисий - 1922” - село Богатово
6. НЧ „Пробуда - 1919” - село Буря
7. НЧ „Просвета - 1928” - село Градище
8. НЧ „П. Хилендарски - 1908” - село Градница
9. НЧ „Васил Левски - 1900” - село Горна Росица
10. НЧ „Алеко Константинов - 1898” - село Дамяново
11. НЧ „Пеньо Пенев - 1895”- село Добромирка
12. НЧ „Сполука - 1920” - село Душево
13. НЧ „Развитие - 1937” - село Кормянско
14. НЧ „Напредък - 1887” - село Крамолин
15. НЧ „Цвятко Иванов - 1919” - село Крушево
16. НЧ „Светлина - 1928” - село Кръвеник
17. НЧ „Зора - 1908” - село Ловнидол
18. НЧ „Искра - 1909” - село Малък Вършец
19. НЧ „Просвета - 1918” - село Младен
20. НЧ „Развитие - 1924” - село Млечево
21. НЧ „Възраждане - 1927” - село Петко Славейково
22. НЧ „Пробуда - 1907” - село Ряховците
23. НЧ „Климент Охридски - 1899” - село Сенник
24. НЧ „Св. св. Кирил и Методий - 1929” - село Стоките
25. НЧ „Младежки труд - 1956” - село Столът
26. НЧ „Светлина - 1910”- село Хирево
27. НЧ „Напредък - 1921” - село Шумата

ПО ТОЧКА 1.13.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа предложението по т.1.13. и единодушно го 
подкрепя. Също така комисията разгледа и следващите предложения по т. 1.14, т. 1.15, т. 1.16 и т. 1.17., 
като всяко едно от предложенията ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също така единодушно 
подкрепя.
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Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 152

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124 ал.1, чл. 124а ал.1; чл.124б ал.1 и чл. 134 ал.1,т.1 и ал.З от Закона за 
устройство на територията, във връзка с чл.17а от Закона за опазване на земеделските земи 
Общинския съвет - Севлиево:

1. ОДОБРЯВА задания за изработването на устройствени проекти по чл 125 от ЗУТ.
2. РАЗРЕШАВА изработването на проект за изменение на действащия Общ устройствен план, 

предвиждащ създаване на устройствена зона („Пп“)---- „Предимно производствена устройствена 
зона“ за имоти с идентификатори 65927.29.50, 65927.29.62 и 65927.29.61 по КККР на гр. Севлиево, 
местност „Стъпалата“ по КККР на гр. Севлиево.

3. РАЗРЕШАВА изработването на проект за Подробен устройствен план /ПУП/ - план за 
застрояване /ПЗ/ за имот с 65927.29.50 за разширяване на площадка в ПИ 65927.29.51 по КККР на гр. 
Севлиево, местност „Стъпалата“ по КККР на гр. Севлиево. Същите да получат отреждане за 
„Мотосалон, заведение, ФЕЦ, зарядна станция, автомивка и трафопост“, при условията на „Предимно 
производствена устройствена зона“ - („Пп“), заедно с Парцеларни планове /ПП/ на трасета за 
довеждащи проводи на техническата инфраструктура при необходимост.
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На основание чл.124б, ал. 2 от Закона за устройство на територията настоящото решение 
да се разгласи с обявление поставено на определено за това място в сградата на Община Севлиево, 
както и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и се публикува на 
интернет страницата на общината и в един местен вестник.

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не подлежи на 
оспорване.

Неразделна част от решението е проект с предложение за изменение на ОПУО - Севлиево и 
предложение за изработване на ПУП - ПЗ.

Приложения:
1. Задания за Частично изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево 

(ОУПО) и ПУП - ПЗ за ПИ е идентификатори 65927.29.50, 65927.29.62 и 65927.29.61 
по КККР на гр. Севлиево.

2. Предложение за Частично изменение на Общия устройствен план на Община 
Севлиево (ОУПО)

3. Скица с предложение за ПУП - ПЗ за промяна предназначението на земеделската земя 
за ПИ с идентификатор - 65927.29.50 по КККР на гр. Севлиево за разширение на площадка 
с идентификатор 65927.29.51.

ПО ТОЧКА 1.14.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 153

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 129, ал.1, във връзка с чл. 110, ал. 1, т. 5 и реда по чл.128, ал.1, ал.2, ал.5, ал.6 и 
ал.7 от Закона за устройство на територията и Решение по т. 11 / Протокол № 02 / 20.03.2024г. на 
ОЕСУТ при Община Севлиево, Общинският съвет - Севлиево ОДОБРЯВА подробен устройствен 
план Парцеларен план и План - схема за трасе на ново външно ел. захранване на Станция за катодна 
защита - Вършец, землище с. Малки Вършец, община Севлиево, през имоти с подробен регистър на 
засегнатите имоти от провода и неговия сервитуг, координатен регистър на чупките на трасето, баланс 
на засегнатите земи и изобразен в чертежи от графичната част на плана, с обща дължина на трасето - 
901.58 м.

На основание чл. 129, ал.1 от Закона за устройство на територията обявлението за решението 
се изпраща в 7-дневен срок за обнародване в "Държавен вестник".

На основание чл.129, ал.5 от Закона за устройство на територията, одобрените подробни 
устройствени планове се публикуват на интернет страницата на общината, в тридневен срок от 
одобряването им.

ПО ТОЧКА 1.15.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници 
да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 27

ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 154

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 
129, ал. 1 от Закона за устройство на територията и Решение по т. 7 от Протокол № 02/20.03.2024 год. на 
Общински експертен съвет по устройство на територията, Общински съвет - Севлиево:

ОДОБРЯВА Подробен устройствен план - Парцеларен план (ПУП-ПП) за обект: Подземна 
телекомуникационна мрежа на „А1 България“ ЕАД до ПИ 56037.45.49 в землището на с. Петко 
Славейков, Община Севлиево, изработен на основание чл. 110, ал. 1, т. 5 от ЗУТ със съдържание:

ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН (ПП):
Подземното трасе започва от съществуващата електронна съобщителна мрежа (ЕСМ) на „А1 

България“ ЕАД, намираща се в северния обхват на републикански път Ш-401 в землището на с. Петко 
Славейков, Община Севлиево, пресича пътя и продължава на юг и изток до ПИ 56037.45.49. Трасето 
преминава през следните имоти: ПИ 56037.15.117 - за Републикански път - Държавна публична 
собственост; ПИ 56037.28.190 - за Селскостопански, горски, ведомствен път - Общинска публична 
собственост; ПИ 56037.28.187 - за Селскостопански, горски, ведомствен път - Общинска публична 
собственост; ПИ 56037.28.233 - за Селскостопански, горски, ведомствен път - Общинска публична 
собственост; ПИ 56037.45.167 - за Селскостопански, горски, ведомствен път - Общинска публична 
собственост; ПИ 56037.45.42 - за Селскостопански, горски, ведомствен път - Общинска публична 
собственост.

Решението на Общинския съвет - Севлиево за одобряване на подробен устройствен план - 
парцеларен план да се изпрати за обнародване в Държавен вестник.

ПО ТОЧКА 1.16.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 27

ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 155

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.12 ал.З от Закона за устройство на територията, във връзка с чл. 2, ал.4 от 3033 
и чл. 3, ал.2 от ППЗОЗЗ, Общинския съвет - Севлиево:

1. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ по чл. 125 от ЗУТ.
2. РАЗРЕШАВА изработването на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за 

застрояване /ПЗ/ и ПУП - парцеларни планове /ПП/ за довеждащи проводи на техническата 
инфраструктура при необходимост за поземлен имот ПИ 63673.26.4 местност „Дьордюка“ по КККР 
на землище с. Ряховците, като имотът получи отреждане „за оранжерии“.

На основание чл.124б, ал. 2 от Закона за устройство на територията настоящото решение да 
се разгласи с обявление и се публикува на интернет страницата на общината.

Приложения:
Задание и предложение за изработване на проект за Подробен устройствен план - ПУП - ПЗ 

и ПУП - ПП.

ПО ТОЧКА 1.17.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
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„ЗА”- 27

МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 156

На основание чл. 21, ал.1, т.И от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124а, ал.1 и чл.124б, ал.1, чл.125, ал.1, във връзка с чл.ПО, ал.1, т.5 от Закона за 
устройство на територията и чл.64, ал.1, т.2, т.З и ал.2 от Закона за устройство на територията, 
Общински съвет - Севлиево,

1. ДАВА СЪГЛАСИЕ за изработване на Подробен устройствен план - Парцеларен 
план /ПУП-ПП/ за трасе на подземен кабел 20 кУ, свързващ МКРУ в ПИ 65927.501.3525 с одобрено 
трасе на подземен кабел 20 кУ за присъединяване на обект: „ФОТОВОЛТАИЧНА 
ЕЛЕКТРИЧЕСКА ЦЕНТРАЛА“ в ПИ с идентификатор 65927.501.3465 по КККР на гр. Севлиево, 
отнасящ се за поземлен имот с идентификатор 65927.130.271 с НТП: „За полски път“ - общинска 
публична собственост, на основание чл.56, ал.2 от Закона за общинската собственост.

2. РАЗРЕШАВА изработването на проект за Подробен устройствен план - Парцеларен 
план /ПУП-ПП/ за трасе на подземен кабел 20 кУ, свързващ МКРУ в ПИ 65927.501.3525 с одобрено 
трасе на подземен кабел 20 кУ за присъединяване на обект: „ФОТОВОЛТАИЧНА 
ЕЛЕКТРИЧЕСКА ЦЕНТРАЛА“ в ПИ с идентификатор 65927.501.3465 по КККР на гр. Севлиево.

3. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ на основание чл.125, ал.1 от ЗУТ.

Приложения:
1. Задание за изработване на проект за Подробен устройствен план по реда на чл.125 от 

Закона за устройство на територията.
2. Предложение за ПУП - ПП.

ПО ТОЧКА 2Л.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

Настина аз изложих голяма част от материала при въвеждането на точката в дневния ред. 
Само искам да допълня, че за двата месеца - март и април са приети 4 заявления, които са подредени 
по съответния ред, както са постъпили, одобрени са от ПК „Здравеопазване и социални дейности“. 
Както и преди това гласувахме за двойките, които кандидатстват за първи път финансовото
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подпомагане е в размер на 2 хил.лв., а за всяко следващо кандидатстване, втори или следващ път 
сумата е 1500 лв. Както знаете общата сума е 30 хил.лв., която сме одобрили за годината с 
възможности през цялата 2024 година семействната да кандидатстват за такава помощ. Този път са 4 
заявления, Вие сте се запознали и смятам, че трябва да гласуваме.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Становището на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ също е положително.
Подкрепяме изцяло направеното предложение от д-р Садъкова.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

Ние от групата на ДПС винаги сме били солидарни с хората нуждаещи се от такава помощ и 
ще подкрепим направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 26

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 157

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 3 и чл. 19 от Правилника за финансово подпомагане на изследвания и процедури,
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свързани с асистирана репродукция за семейства и лица с репродуктивни проблеми, живеещи на 
семейни начала на територията на Община Севлиево, Общинският съвет - Севлиево:

1. Одобрява двойките, кандидатствали за финансово подпомагане, както следва:
- ДД-6-Б-02-01.43/01.03.2024 г.;
- ДД-6-Б-02-01.44/01.03.2024 г.;
- ДД-6-Б-02-04.70/06.03.2024 г.;
- ДД-6-Б-01-05.14/11.03.2024 г.

2. За двойките, които кандидатстват за първи път финансовото подпомагане да бъде в размер на 
2000 лв.

3. За двойките, които кандидатстват за втори и всеки следващ път финансовото подпомагане да 
бъде в размер на 1500 лв.

След изчерпване на дневния ред Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев 
закри заседанието в 15.00 часа

Водил протокола: 
Мл.експерт „ОбС”:

/ Р.Димова /

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО ‘
ПРЕДСЕДАТЕЛ: / 7

Х^СК^Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ /
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